

Owner's Manual

The purchaser of this custom-made appliance should post in a prominent location instructions to be followed in the event the user smells gas. This information shall be obtained by consulting the local gas supplier. In the event that you smell gas, immediately shut off gas to appliance and extinguish any open flame.

FOR YOUR SAFETY

Do not store or use gasoline or other flammable vapors or liquids in the vicinity of this or any other appliance.

WARNING: Improper installation, adjustment, alteration, service or maintenance can cause property damage, injury or death. Read the installation, operating and maintenance instructions thoroughly before installing or servicing this equipment.

Installation of this appliance should be performed by qualified, certified, licensed and/or authorized personnel who are familiar with and experienced in local installation codes.

Operation of this appliance should be performed by qualified or authorized personnel who have read this manual and are familiar with the functions of this appliance.

If you have questions with respect to the installation, maintenance, service or usage of this custom-made appliance, please write to:

Dragon Food Equipment Inc.
Unit 140 – 11300 River Road
Richmond, B.C. Canada V6X 1Z5

Notice: This appliance is intended for other than household use. Dragon Food Equipment Inc. is not liable for inadequate and/or improper care, installation, maintenance, service or usage of this appliance, and claims for consequential, incidental or other damages, losses, injuries, death, negligence, etc., however so caused, from this appliance.

Please retain this manual for future reference.

Lighting and Shutdown Instructions

Before attempting to light the appliance, the cover, if so equipped, shall be opened.

1. Close all manual control valves on the appliance. Wait 5 minutes. Open the main gas supply valve.
2. Turn on combustion air blower, where applicable.
3. Light each pilot by placing a lighter close to the pilot tip and pressing the red button of the safety valve until the pilot tip stays lit.
4. Open the main control valve for each burner as desired.
5. If the pilot of main burner extinguishes, repeat steps 1 to 4.
6. For complete shut down, turn all manual control valves and the main gas supply valve to the off position and turn off the blower.

WARNING: In case of power failure, no attempt should be made to operate this appliance.

Manuel de l'Utilisateur

L'acheteur de cet appareil personnalisé devrait afficher bien en vue les instructions à suivre en cas d'utilisateur sent une odeur de gaz. Demandez ces instructions à votre distributeur de gaz local. En cas où vous sentez une odeur de gaz, fermer immédiatement le gaz à l'appareil et d'éteindre toute flamme ouverte.

MESURE DE SÉCURITÉ

Ne pas entreposer ni utiliser d'essence ni autres vapeurs ou liquides inflammables à proximité de cet appareil ou de tout autre appareil.

AVERTISSEMENT: L'installation, le réglage, la modification, la réparation ou l'entretien incorrect de cet appareil peut causer des dommages matériels, des blessures ou la mort. Lire attentivement les instructions d'installation, de fonctionnement et d'entretien avant de procéder à son installation ou entretien.

L'installation de cet appareil doit être exécuter par personnel qualifié, certifiée, agréé, et autorisé, qui est familier avec et expérimenté aux codes d'installation locaux.

Le fonctionnement de cet appareil doit être exécuter par le personnel qualifié ou agréé qui fait lire ce manuel et est familier avec les fonctions de cet appareil.

Si vous avez les questions en ce qui concerne l'installation, l'entretien, la réparation ou l'utilisation de cet appareil personnalisé, s'il vous plaît, écrivez à:

Dragon Food Equipment Inc.
Unit 140 – 11300 River Road
Richmond, B.C. Canada V6X 1Z5

Avis: Cet appareil est non destiné à l'usage domestique. Dragon Food Equipment Inc. n'est pas responsable d'un entretien inadéquat et/ou impropre, l'installation, l'entretien, la réparation ou l'utilisation de cet appareil, et les réclamations pour dommages intérêts ou indirects ou d'autres dommages, les pertes, les blessures, la mort, la négligence, etc., quoi qu'il en soit, de cet appareil.

Prière de conserver ce manuel pour références futures.

Instructions d'Éclairage et Éteindre

Avant de tenter d'allumer l'appareil, le couvercle, si équipé, doit être ouvert.

1. Fermez toutes les valves manuelles de contrôle de l'appareil. Attendez 5 minutes. Ouvrez la valve principale d'alimentation de gaz.
2. Allumez le ventilateur d'air de combustion, le cas échéant.
3. Allumez chaque veilleuse en plaquant une allumette près du bec de la veilleuse et en, appuyant sur le bouton rouge de la valve de sécurité, jusqu'à ce que le bec de la veilleuse reste allumée.
4. Ouvrez la valve de contrôle de chaque brûleur comme désiré.
5. Si la veilleuse du brûleur s'éteignaient, répétez les étapes de 1 à 4.
6. Pour éteindre complètement, éteignez toutes les valves de contrôle manuel et la valve principale d'alimentation du gaz à la position d'arrêt ainsi que le ventilateur.

Avertissement: En cas de panne d'électricité, on ne devrait pas essayer d'utiliser cet appareil.